



FIA Karting Championship - Best-Of 2018 to be ordered on the FIA webstore

27.03.2019



The 2018 FIA Karting Best Of is a FIA official publication which comes out at the end of the year. It presents the highlights of the Karting season, a summary of all the 2018 FIA Karting Championships, features on each 2018 FIA Karting Champions, a portfolio, some interviews and historical data and the detailed results of all the 2018 FIA Karting Championships.

148 pages, 30x30 format, bilingual edition English/French - €63,30

Free shipping for the first 100 orders ! **Go for it!**

To be ordered on [FIA Webstore](#).

Le Best Of Championnats FIA Karting 2018 à commander sur le webstore de la FIA

Le Best Of FIA Karting 2018 est une publication officielle FIA éditée en fin d'année qui présente les meilleurs moments de la saison écoulée comprenant tous les Championnats FIA Karting 2018 et ses Champions au sein d'un portfolio incluant des interviews, des données historiques et le détail de tous les résultats.

148 pages, format 30x30, édition bilingue Anglais/Français - 63,30 €

Le port est offert pour les 100 premières commandes. À saisir maintenant.

Commande à passer sur le [Webstore de la FIA](#).